
MANITOBA TRADE AND 
INVESTMENT CORPORATION

ANNUAL REPORT 2003/04

SOCIÉTÉ DU COMMERCE ET 
DE L’INVESTISSEMENT DU MANITOBA

RAPPORT ANNUEL 2003/04



The Manitoba Trade and Investment Corporation (MTIC) is a provincial agency of the Department 
of Intergovernmental Affairs and Trade. As an administrative mechanism, the Corporation supports 

the economic priority of building the Manitoba economy through increased exports and industry 
investment. The Corporation facilitates cost-sharing partnerships for specifi c projects and provides 

administrative support for missions by collecting revenues and paying related expenditures.

* * *

La Société du commerce et de l’investissement du Manitoba est un organisme provincial qui relève du 
ministère des Affaires intergouvernementales et du Commerce. En tant que mécanisme administratif, 
la Société soutient la priorité économique d’agrandir l’économie du Manitoba par l’augmentation des 
exportations et des investissements dans les industries manitobaines. La Société facilite les partenariats 

fi nanciers pour des projets précis et offre un soutien administratif pour les missions d’affaires par le 
recouvrement des recettes et du paiement des dépenses liées aux projets.
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Manitoba Trade and Investment Corporation

Financial Statements

March 31, 2004



6



7

mfund




8



9



10



11



12



13



14

Manitoba Trade and Investment Corporation thanks our many friends 

and partners throughout Canada and the world for their help 

and encouragement in 2003/04. We look forward to 

continuing good relations in the coming year.

Nous remercions tous nos partenaires pour leur 

assistance et encouragement en 2003/04.
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410-155 Carlton Street
Winnipeg, MB  Canada

R3C 3H8

Phone (204) 945-2466
Fax (204) 957-1793

www.manitoba-canada.com
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